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Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

oraz Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Rady Miasta Świnoujście 

w dniu 25 października 2022 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Paweł Sujka – Zastępca Prezydent Miasta.  

2. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

3. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

4. Przedstawiciel Uzdrowiska Świnoujście S.A. 

5. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Wspólne posiedzenie w dniu 25 października 2022 roku o godz. 1100 po stwierdzeniu kworum 

otworzyli i prowadzili przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski oraz Przewodniczący Komisji 

Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny. 

 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia komisji  

bez uwag przy 6 głosach za. 

Komisja Uzdrowiskowa i Rozwoju Turystyki przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia 

komisji bez uwag przy 4 głosach za. 

 

Przewodniczący Komisji poinformowali, że wpłynęły wnioski o wprowadzenie do porządku 

obrad: 

 projektu zmiany organizacji kąpielisk morskich na sezon kąpieliskowy 2023 r. (jako pkt 4 

porządku obrad) 

 wypracowanie opinii do korekty operatu uzdrowiskowego w zakresie dot. uwzględnienia 

Sanatorium Jantar, zlokalizowanego w Świnoujściu przy ul. Matejki 19 (jako pkt 6 

porządku obrad). 

 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu przyjęła porządek obrad po zmianach bez uwag  

przy 7 głosach za. 

Komisja Uzdrowiskowa i Rozwoju Turystyki przyjęła porządek obrad po zmianach bez uwag 

przy 6 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Informacja na temat stanu realizacji strategii rozwoju turystyki (pkt z planu 

pracy komisji). 

 

Informację przedstawiła Inspektor Wydziału Promocji, Turystyki, Kultury i Sportu Julia 

Fajkowska-Jędrzejczyk, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Dyskusja. 
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Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2022. (KEKiS) 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Edukacji Edyta Sawicka. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 5 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 4 – Projekt zmiany organizacji kąpielisk morskich na sezon kąpieliskowy 2023 r. 

 

Informację przedstawili Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka oraz Dyrektor Ośrodka 

Sportu i Rekreacji „Wyspiarz” w Świnoujściu. 

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Dyskusja, w wyniku której Komisja Edukacji, Kultury i Sportu oraz Komisja Uzdrowiskowa  

i Rozwoju Turystyki Miasta Świnoujście pozytywnie zaopiniowały projekt zmiany organizacji 

kąpielisk morskich na sezon kąpieliskowy 2023 r., opinia stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski zamknął 

posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 25 października 2022 roku o godz. 1233. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 

(KUiRT) 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 4 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do korekty operatu uzdrowiskowego w zakresie dot. 

uwzględnienia Sanatorium Jantar, zlokalizowanego w Świnoujściu przy ul. Matejki 19. 

(KUiRT) 

 

Informacji na tematy korekty operatu uzdrowiskowego udzieliła Przedstawicielka 

Uzdrowiska Świnoujście S.A. 

Dokumenty dotyczące korekty operatu uzdrowiskowego stanowią załącznik nr 7 do protokołu.  

Dyskusja.  

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny 

zarządził głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii do przedstawionych korekty operatu 

uzdrowiskowego – za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała korektę operatu uzdrowiskowego, opinia stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 

 

Ad. pkt 7 – Wolne wnioski. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 
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Ad. pkt 6 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju 

Turystyki Wiesław Góreczny zamknął posiedzenie Komisji w dniu 25 października 2022 roku  

o godz. 1257. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Leon Ryszard Kowalski 

 

 

 

Przewodniczący  

Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki 

Wiesław Góreczny 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


